

Brøndby, den 22. januar 2025

Referat af Bestyrelsesmøde i DanskHåndbold Øst

Tirsdag den 15. januar 2025, kl. 17.30 – 21.00 i Idrættens Hus, Bygning H, Mødelokale Anja Andersen.

Deltagere: Troels Hansen, Gitte Dahl, Michael Svendsen, Henrik Daugaard, John Stilling-Larsen, Michael V. Knudsen, Benny Salling og Søren Rasmussen (referent)

Afbud: Randi Alban, Mette Vestergaard og Jacob L. Olsen.

Dagsorden

Punkt 1 (B)

Godkendelse af dagsordenen

Dato er desværre angivet forkert, ligesom indstilling under punkt 4 ikke er aktuel.

Dagsordenen godkendt med ovennævnte bemærkninger.

Punkt 2 (B)

Godkendelse af seneste referat

Punkt omkring dels netværk, og dels "goder" til udvalgsmedlemmer ønskes udskudt til næstkommende møde, hvorfor det ikke fremgår af dagens indkaldelse

Referatet godkendt.

Punkt 3 (B)

Lukkede punkter

Lukkede punkt refereres ikke.

Punkt 4 (O)

Indstillinger og behandlinger heraf

Der var ingen indstillinger, hvorfor punktet blev behandlet uden bemærkninger.

Punkt 5 (o) Økonomi – Orientering, opfølgning og tilsyn

5.1 Budget 2025 – den videre proces.

Regionschefen redegjorde for den igangværende proces, og ønskede udkastet endeligt færdiggjort ultimo januar 2025.

Turneringsudvalgets omkostninger mangler at blive gennemgået med udvalgsformanden. JSL kommer forbi Brøndby snarest.

Budget 2025 udsendes sammen med dagsorden til bestyrelsesmøde den 27. februar 2025, med henblik på godkendelse på dette møde.

Desuden orienterede regionschefen om et forestående møde i implementeringsstyregruppen, hvor de fire regionschefer har fået opdraget med at benchmarke indtægtsgrundlag mv.

DanskHåndbold Øst gjorde det meget tydeligt klar, at man ikke på nuværende tidspunkt ønsker en harmonisering af priser i de fire regioner.

Orienteringen blev taget til efterretning og bestyrelsen gav opbakning til processen omkring budget, samt tydeliggjorde mandatet før mødet i implementeringsstyregruppen.

Punkt 6 (o) Orientering fra regionschefen, samt foreningskonsulenter

Regionschefen orienterede om:

- Trivselsmåling på medarbejderne præsenteres ved næstkommende bestyrelsesmøde den 27. februar 2025.
- MUS-samtaler gennemføres i administrationen 17-19/2.
- "Én til én" samtaler i januar 2025.
- Der udsendes et administrativt nyhedsbrev den 31/1 – 2025, som en premiere. Fremover er ambitionen at udsende en gang hver ultimo måneden.

Foreningskonsulent Benny Salling orienterede om et ønske om opstart af netværk i Lejre Kommune.

Begge orienteringer blev taget til efterretning. Desuden ønsker bestyrelsen en status på indeklimaet i administrationen på næstkommende møde.

Punkt 7 (O)

Orientering fra formanden

- Debatmøde den 9. januar 2025
 - TH konstaterede af mad og lyd ikke levede op til forventningerne.
 - BS har modtaget to tilbagemeldinger fra debatdeltagerne i debatten. Begge roste formen med skiftende debattører. En kritik kunne være, at vi ikke efterlod tid til at snakke konkrete løsninger.
 - SR tilføjede at en enkelt forening har vendt tilbage med ønske om at inddrage tilhørerne i debatten.
 - MVK spurgte til om målgruppen borgmestre var den rigtige, eller dette element skulle gentænkes.

Formandens orientering blev taget til efterretning, og den udsendte evaluering af debatmødet – sendt til både pannedeltagerer og øvrige tilhørere – deles med bestyrelsen.

Punkt 8 (O) Orientering om arbejdet i DanskHåndbold Øst og nationale udvalg

- **Turneringsudvalg**
 - Møde i udvalget kommende onsdag.
 - Evaluering af niveaustævner
 - Test af to-dommer på U-15 pige 1. division roses af TU.
 - Ros for lodtrækninger til pokalkampe
 - Status på udvalget:
 - Jørgen Alnor kommer ikke tilbage til TU igen efter endt orlov. Han vil gerne indtræde i evt. anden rolle eller udvalg.

- Der er kommet ansøgning fra Lene Karsbæk (FIF) om indtræden i TU. Der gennemføres samtale med hende i marts, med henblik på eventuel senere indstilling.

- **Dommerudvalg**

- Ros til administrationen bl.a., for god kontakt til aspiranter. Der er kommet 15 nye aktive dommere i år.
- Arrangement for "nye dommere" den 4. februar 2025 i forbindelse med kamp i Frederiksberghallen.
- Alle aktive dommere har modtaget mindst én udvikling i denne sæson – hvilket dels rammer ambitionsniveauet og den økonomiske ramme.
- Mandag den 3/2 er der arrangement for dommere over + 70. Mødet afholdes i Brøndby.
- Opslag om medlem i dommerudvalget – pt. modtaget en ansøgning.

- **Talentudvalget**

- Nationalt møde marts 2025
- Tobias Aagaard indtræder i ledelsen på drengesiden, i stedet for Marc Uhd.

- **Børneudvalget**

- Bu-formand var ikke til stede, hvorfor status var modtaget skriftligt. Denne udsendes sammen med referatet.

- **Ungeudvalget**

- U-17 – problematikken er indtænkt i "Projekt Kamptilbud", men er bestemt fortsat i udvalgets fokus.
- Efterskolerne – dialog om tilfredshed ift. vores turneringsprodukt. MJ skal rammesætte mødet i inde værende sæson.

- Fokus på pigers trivsels i håndbolden – hvilke udfordringer møder pigerne i virkeligheden, og hvilken viden har vi om dette.

Uddannelsesudvalg

- Fokus på, i samarbejde med administrationen, at undgå aflyste kurser – og det hjælper! 20 kurser udbudt i denne sæson – 16 gennemført! Tilfredsstillende.
- To inspirationskurser gennemført med i alt 31 deltagere. Dette er et fokusområde i udvalget, da vi skal blive mere aktive her!
- Power Bi kan give os enormt brugbar viden om kursusdeltagere, antal, økonomi, geografi, aktive og passive foreninger mv. Lige pt. udfordring med adgang.
- Kursuskalenderen for 2. halvår 2025 ligger klar 1. maj.
- Ung træner uddannelse skubbet i gang med kurser i FIF, TMS Ringsted og HK Lammefjorden.
- Fortsat fokus på at tilknytte flere uddannelsesambassadører ude i foreningerne.
- Ros til samarbejdet med administrationen.
- Der er gennemført to samtaler om optag til uddannelsesudvalget efter gennemførte samtaler. På baggrund af dette indstilles Lars Damgaard Hansen til at indtræde i udvalget.

- **Arrangementsudvalg**

- Næste møde den 28/1 2025.

TH afsluttede punktet med en kvittering for udvalgsformændenes orienteringer, og supplerede med at ligge op til en fremtidig overvejelse omkring den fremtidige udvalgsstruktur i DanskHåndbold Øst, for at vi har den bedst mulige struktur i forhold til vores foreninger og bestyrelse, herunder også ramme for kønsfordeling i udvalg.

Udvalgsorienteringer blev taget til efterretning. Indstillingen til nyt medlem i uddannelsesudvalget blev tiltrådt.

Punkt 9 (O/D) Opfølgning/status på projektarbejdet

9.1 Projekt Kamptilbud

Med udgangspunkt i oplæg fra RA/Børn diskuterede bestyrelsen konkret om den videre proces.

Der blev bl.a. vendt mulighed for afvikling af tre foreningsmøder.

Der afholdes møde i udvidet styregruppe inklusive medlemmer fra TU tirsdag den 4/2 med henblik på kvalificering og udarbejdelse af tidsplan.

Bestyrelsen tog orienteringer til efterretning.

Punkt 10 (D) Eventuelt

- Næste bestyrelsesmøde den 27. februar 2025 er jf. årshjulet et "åbent bestyrelsesmøde". KFUM, København har tilbudt sig som arrangørforening.

Mødet afsluttet kl. 20.24.

DanskHåndbold Øst

Troels Hansen
Formand

/

Søren Rasmussen
Regionschef